

馬來西亞佛教總會

PERSATUAN BUDDHIST MALAYSIA MALAYSIAN BUDDHIST ASSOCIATION

182, Burmah Road, 10050 Penang — Tel: 04-2262690 (hunting) — Fax: 04-2263024 E-mail: mba.hq@mbahq.my / mba.hq@malaysianbuddhistassociation.org Website: www.malaysianbuddhistassociation.org

致: 马来西亚各寺院庵堂、佛教会 负责人

敬请护持马佛总会召开第廿一届大会基金

案据本总会 2022 年第 20 届第 7 次中央委员会会议议决,因疫情不断之故,本会接纳了本由马佛总森美兰州分会承办每三年一次的大会,在无法进行筹备工作下,移步到马来西亚佛教总会并由母会接办召开大会。召开会议日期是 2022 年 7 月 8 日至 10 日(星期五至星期日),召开会议场地为马来西亚佛教总会 182, Burmah Road, 10050 Penang, West Malaysia.

在短时间的筹备下,本会款项资金完全不足,所以期希大众人士慷慨解囊,也呼吁大众响应给予热烈的支持,藉由大众力量的奉献与参与,便能促使本会倾尽全力提供完善环境予来自各州的寺院佛团会员,共同在大会中商讨大马佛教徒对国家与社会的未来贡献。

以下为护持大会基金护持方式: 大会击磬 献捐 5,000 元 大会剪彩 献捐 2,000 元 大会供灯 献捐 1,000 元 姓名: 地址: _____ 联络电话: 请将银行支票或汇票邮寄至: 支票抬头注明: MALAYSIAN BUDDHIST ASSOCIATION MALAYSIAN BUDDHIST ASSOCIATION No.182, Burmah Road, 10050 Penang. 或存入丰降银行 A/C: 26300013588

或电邮至: mba.hq@mbahq.my



馬來西亞佛教總會

PERSATUAN BUDDHIST MALAYSIA MALAYSIAN BUDDHIST ASSOCIATION

182, Burmah Road, 10050 Penang — Tel: 04-2262690 (hunting) — Fax: 04-2263024 E-mail: mba.hq@mbahq.my / mba.hq@malaysianbuddhistassociation.org Website: www.malaysianbuddhistassociation.org

Dear: Person in charge of Buddhist temples and societies in Malaysia,

Support 21st National Convention Fund of Malaysian Buddhist Association

Pursuant to the resolution of the 7th meeting of the 20th Central Committee of Malaysian Buddhist Association, due to the continuous epidemic and also the inability of its branch to carry out the preparatory work, MBA Head Quarter accepted the handover of the responsibility of hosting the National Convention which happens once every three years and is supposed to be hosted by MBA Negeri Sembilan Branch this year. The date of the convention is from the 8th until 10th July, 2022 (Friday-Sunday), and the venue is Malaysian Buddhist Association, 182, Burmah Road, 10050 Penang, West Malaysia.

Due to the short time of preparation, MBA is totally short of funds. Hence, we appeal to the public to show enthusiastic support through very generous donations. With your dedication and participation, MBA can make every effort to provide an ideal environment for the Buddhist group members from all states to discuss the future contribution of the Buddhists in Malaysia for the nation and society.

Below are the opt	tions of sup	oporting the Natio	nai C	convention Funds:
		"Qing" Striking	J	Contributing RM5,000
		Ribbon Cutting	g	Contributing RM2,000
		Light Offering		Contributing RM1,000
Name:				
Address:				
Contact Number:				
			<u> </u>	
Kindly forward the cheque and bank slip to :			Che	eque payable to :
MALAYSIAN BUDDHIST ASSOCIATION				LAYSIAN BUDDHIST ASSOCIATION
No.182, Burmah Road, 10050 Penang.				deposit to: lig Leong Bank A/C: 26300013588
Or email to: mba.hq@mbahq.my				g Leong Bank A/O. 20300013300